
Protokół nr XI/2024

z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2024-2029 w dniu 31 października 2024 r.
Obrady rozpoczęto 31 października 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:08 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Ad pkt 1.
Otwarcie obrad sesji.
Obrady sesji Rady Miejskiej w Pasłęku w Sali im. Stanisława Paździora w Urzędzie Miejskim w Pasłęku 
otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Bogdan Pobiarżyn witając wszystkich zebranych. 

Ad pkt 2. 
Stwierdzenie prawomocności obrad.
Obrady były prawomocne, bowiem na sesji obecnych było 14 radnych. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
W obradach uczestniczyli także sołtysi sołectw gminy Pasłęk oraz zaproszeni goście. Listy obecności sołtysów 
oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad pkt 3. 
Wybór sekretarza obrad.
Do pełnienia funkcji sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował Radnego Jarosława 
Pietrzykowskiego, który wyraził zgodę. Innych kandydatur radni nie zgłosili.

Głosowano w sprawie:
Wybór sekretarza obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz 
Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jarosław Pietrzykowski

Ad pkt 4. 
Przyjęcie porządku obrad.
Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad zaproponowanego w materiałach sesyjnych.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad pkt 5. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Radni nie wnieśli uwag do protokołu z poprzedniej sesji.



Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Ad pkt 6. 
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym.
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w okresie od 30 września 2024 r. do 31 października 2024 r. 
przedstawiła Burmistrz Pasłęka Pani Elżbieta Wasiuk (załącznik nr 5 do niniejszego protokołu).

Głos zabrała radna Elżbieta Hulanicka, która podziękowała pracownikom urzędu za szybkie uporządkowanie 
zatok autobusowych. 

Ad pkt 7. 
Zapytania i wnioski sołtysów.

Pan Józef But sołtys sołectwa Nowy Cieszyn poruszył temat wilków poruszających się w okolicy. Teraz chodzi 
wataha ok. 7 sztuk i Sołtys uważa, że warto byłoby coś w tej sprawie zrobić. Sołtys poprosił aby w tej sprawie 
wypowiedział się Pan Orłowski.

Pan Józef Giers sołtys sołectwa Majki podziękował Pani Burmistrz oraz Panu Żukowskiemu za oznakowanie 
miejscowości Majki w postaci nowych znaków z nazwą miejscowości i ograniczenia prędkości do 40 km. 

Ad pkt 8. 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych, w tym o wynikach nauczania w roku szkolnym 
2023/2024 w szkołach prowadzonych przez gminę Pasłęk.

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych wyjaśniła Pani Joanna Łopacka Kierownik Referatu Oświaty i 
Promocji.

Głos  zabrała  radna  Lidia  Zawarczyńska,  którą  cieszy  fakt,  iż  mimo  dużych  nakładów  finansowych 
przeznaczonych  na  oświatę  realizowane  są  zajęcia  dodatkowe  dla  dzieci  ze  szczególnymi  potrzebami 
edukacyjnymi i gmina nie oszczędza na dzieciach z orzeczeniami. Następnie radna zwróciła uwagę, że warto  
byłoby  przeanalizować  regulamin  finansowania  doskonalenia  nauczycieli,  ponieważ  dofinansowanie  na 
studia uzupełniające magisterskie i studia podyplomowe jest niewystarczające. Nauczycieli na rynku pracy 
brakuje, często muszą podejmować dodatkowe studia dające kwalifikacje. Procentowe dofinansowanie tego 
typu form doskonalenia byłoby lepsze.

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych, w tym o wynikach nauczania w roku szkolnym 2023/2024 
w szkołach prowadzonych przez gminę Pasłęk stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024-2030.
Projekt uchwały wyjaśniła Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy Pasłęk. 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:



zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024-2030.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XI/85/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 października 2024 roku w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024-2030 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.

Ad pkt 10. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2024 budżetu Gminy Pasłęk.

Projekt uchwały wyjaśniła Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy Pasłęk. 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwalonego na rok 2024 budżetu Gminy Pasłęk.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XI/86/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 października 2024 roku w sprawie zmiany 
uchwalonego na rok 2024 budżetu Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2025.

Projekt uchwały wyjaśniła Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy Pasłęk. 

Głos zabrał radny Wojciech Przybyłowski, który zapytał, czy jeśli radni uchwalą ten projekt uchwały to w 
budżecie byłoby 1 mln 900 tys. zł więcej.

Pani Skarbnik odpowiedziała, że stawki zaproponowane są niższe niż te zaproponowane przez rząd. Gmina 
Pasłęk obniżyła stawki rządowe i w tym momencie jest utrata dochodu na poziomie ok. 1 mln 900 tys. zł. 

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
określenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2025.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, 



Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
PRZECIW (2)
Aleksander Gajczewski, Wojciech Przybyłowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Urszula Szuniewicz
Uchwała Nr XI/87/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 października 2024 roku w sprawie określenia stawek 
podatku od nieruchomości na rok 2025 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 12. 
Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy na rok 2025 z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dn. 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, działającymi na terenie Miasta i Gminy Pasłęk.

Projekt uchwały wyjaśniła Pani Joanna Łopacka Kierownik Referatu Oświaty i Promocji.
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
programu współpracy na rok 2025 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy z dn. 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, działającymi na 
terenie Miasta i Gminy Pasłęk.. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XI/88/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 października 2024 roku w sprawie programu 
współpracy na rok 2025 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy z dn. 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, działającymi na terenie 
Miasta i Gminy Pasłęk  stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 13. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego należnego strażakom 
ratownikom Ochotniczej Straży Pożarnej za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu 
lub ćwiczeniu oraz innych działaniach.

Projekt uchwały wyjaśnił Pan Patryk Kwieciński Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich.
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego należnego strażakom ratownikom Ochotniczej Straży Pożarnej 
za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu oraz innych działaniach.. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska



Uchwała Nr XI/89/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 października 2024 roku w sprawie ustalenia 
wysokości ekwiwalentu pieniężnego należnego strażakom ratownikom Ochotniczej Straży Pożarnej za udział 
w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu oraz innych działaniach stanowi załącznik 
nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 14. 
Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi informatycznej jednostkom organizacyjnym 
Gminy Pasłęk.

Projekt uchwały wyjaśnił Pan Damian Bereżański Zastępca Burmistrza Pasłęka.
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
zapewnienia wspólnej obsługi informatycznej jednostkom organizacyjnym Gminy Pasłęk.. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian 
Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr XI/90/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 października 2024 roku w sprawie zapewnienia 
wspólnej obsługi informatycznej jednostkom organizacyjnym Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu.

Ad pkt 15. 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pasłęku 
wniosku mieszkańca Pasłęka dotyczącego uznania działek położonych na terenie Starego Miasta w Pasłęku 
za ulice oraz nadania im nazw.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
przekazania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pasłęku wniosku mieszkańca Pasłęka 
dotyczącego uznania działek położonych na terenie Starego Miasta w Pasłęku za ulice oraz nadania im nazw.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, 
Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz 
Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
PRZECIW (1)
Aleksander Gajczewski

Uchwała Nr XI/91/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 października 2024 roku w sprawie przekazania 
Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pasłęku wniosku mieszkańca Pasłęka dotyczącego uznania 
działek położonych na terenie Starego Miasta w Pasłęku za ulice oraz nadania im nazw stanowi załącznik nr 
13 do niniejszego protokołu.



Ad pkt 16. 
Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Pasłęku w 2024 
r.

Pan Bogdan Pobiarżyn Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku przedstawił informację o oświadczeniach 
majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Pasłęku w 2024 roku (załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu).

Ad pkt 17. 
Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Burmistrzowi Pasłęka w 2024 r.

Burmistrz Pasłęka przedstawiła informację o oświadczeniach majątkowych złożonych Burmistrzowi Pasłęka w 
2024 roku (załącznik nr 15 do niniejszego protokołu).

Ad pkt 18. 
Odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów.

Odpowiedzi na wniosek Pana Józefa Buta sołtysa sołectwa Nowy Cieszyn, który zwrócił  uwagę na temat  
wilków w gminie udzielił Pan Grzegorz Orłowski kierownik referatu RGG. Pan Orłowski wyjaśnił, że wilki są 
pod ścisłą ochroną i jeśli chodzi o polskie prawo to nic się nie zmienia w tym temacie. Wszystkie upadki i  
zagryzienia, które są ewidencjonowane zgłaszane są do nadleśnictw. Nadleśnictwa ewentualnie zmniejszają 
tylko plany roczne pozyskania zwierzyny i na tym się kończy rola urzędu, bo nic nie można z tym zrobić. 

Następnie głos zabrał Pan Patryk Kwieciński, który powiedział, że problem wilków rzeczywiście funkcjonuje, 
ale  nie  dostał  od  sołtysa  żadnych  informacji,  że  coś  się  dzieje  na  terenie  sołectwa  Nowy  Cieszyn.  Pan  
Kwieciński  poinformował,  że  sołtys  uczestniczył  w szkoleniu indywidualnym,  otrzymał  podręczniki  w jaki 
sposób postępować. Odnotowano na terenie gminy 40 przypadków, gdzie wilk był widziany. W latach 2020-
2024 odnotowano 7 przypadków, w których doszło do zagryzienia bydła. Zarówno Pan Burmistrz, jak i Pani 
Burmistrz występowali do Wojewody z informacją, że populacja wilka jest wysoka. Odpowiedzi wskazywały 
na  dwie  ścieżki.  Pierwsza  ścieżka  to  jest  wystąpienie  do Regionalnego Dyrektora  Ochrony Środowiska  z 
prośbą o udzielenie pozwolenia na puszenie wilka, bo jest pod ochroną i takie pozwolenie urząd otrzymał i  
jest ważne do końca roku. W drugim przypadku raz udało się wystąpić o ostrzał, bo osobnik był chory i tutaj 
też ta ścieżka została zachowana. RDOŚ w Warszawie wydał zezwolenie żeby odstrzelić.  Urząd te ścieżki  
wykorzystuje i otrzymuje zezwolenia jak dostaje sygnał, że coś się dzieje. Pan Kwieciński zaproponował, że 
zwróci  się  do  RDOŚ  z  prośbą  o  przeprowadzenie  szkolenia  dla  hodowców  bydła.  Hodowcy  mogliby 
porozmawiać  z  pracownikami  RDOŚ  i  poinformować  o  problemach  z  jakimi  się  zmagają.  Wilk  jest  pod 
ochroną i nie można zrobić nic więcej jak działać tylko w granicach prawa.

Ad pkt 19. 
Sprawy różne.

Pani  Burmistrz  przedstawiła  informację  o  podmiotach wyznaczonych do wykonywania  kary  ograniczenia 
wolności oraz prac społecznie użytecznych (załącznik nr 16 do niniejszego protokołu).

Głos  zabrała  radna  Elżbieta  Hulanicka,  która  zwróciła  uwagę  na  problem  z  jakim  borykają  się  głównie 
mieszkańcy obszarów wiejskich, czyli dostępność do światłowodu. Z informacji jakie radna uzyskała od Pana 
Żukowskiego, wynika że w reprezentowanym przez nią okręgu żadna z firm nie planuje inwestycji. Radna 
poprosiła o pomoc i jakąś formę współpracy. Jeśli są jakiekolwiek możliwości to radna prosi o pomoc w tej  
kwestii.

Ad pkt 20. 
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący  poinformował  o  terminie  kolejnej  sesji  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  zaplanowanej  na  28 
listopada 2024 r.



Przewodniczący zamknął obrady sesji.
Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Pasłęku

mgr Bogdan Pobiarżyn

Sekretarz obrad:
Jarosław Pietrzykowski

Protokołowała:
Diana Stefanowska


